

SPEEDTRACKER MACH IV SAND COMBO

The SPEEDTRACKER MACH IV is designed to complement your equipment perfectly. With its tri-colour cerakote paint in woodland camouflage and matching parabolic adapter, this combo offers both style and functionality.

3-meter measuring capability with the Parabolic Adapter

Bluetooth enabled for instant data transfer and control via mobile phone

4 hours of continuous radar and transmission time

Compact size with easy mounting to a weaver rail system

=0.1% accuracy for precise measurements

To learn more about the SPEEDTRACKER MACH IV and its features, please refer to the [product manual](#).

NO IMAGE
AVAILABLE

Attributes

- Name: SPEEDTRACKER MACH IV SAND COMBO
- Manufacturer: SEKR-TEK
- Product no.: EU2011048
- Mfr. No.: ST-STM4-SC
- Make: SEKR-TEK
- Model: Mach IV
- Delivery weight: 0.4kg
- Shipping height: 120mm
- Shipping width: 100mm
- Shipping length: 200mm

Table of Contents

- [Startpage](#)
- [English: Speedtracker Mach IV Safety Instructions](#)
- [Français: Guide de Sécurité pour le SPEEDTRACKER MACH IV Sand Combo](#)
- [Svenska: Säkerhetsinstruktioner för Speedtracker Mach IV Sand Combo](#)

Speedtracker Mach IV Safety Instructions

Introduction

Thank you for choosing the Speedtracker Mach IV Sand Combo. This product is designed to enhance your experience with precision measurements while ensuring safety during its use. This safety instruction guide complies with the EU General Product Safety Regulation (GPSR) to provide you with essential information on how to use the product safely and effectively.

General Safety Guidelines

- Ensure the Speedtracker Mach IV is used only for its intended purpose as specified in the product manual.
- Keep the device out of reach of children and vulnerable individuals to prevent accidental misuse.
- Regularly inspect the device for any signs of damage or wear. Do not use if damaged.
- Follow all instructions for installation and usage to avoid potential hazards.
- Be aware of your surroundings when using the device to avoid accidents.
- Report any unsafe conditions or incidents to the appropriate authorities.

Specific Safety Precautions for Use

- Do not expose the Speedtracker Mach IV to extreme temperatures, moisture, or direct sunlight for prolonged periods.
- Avoid using the device near strong electromagnetic fields, which may interfere with its functionality.
- Ensure the device is securely mounted to a weaver rail system to prevent it from falling during use.
- When utilizing the Bluetooth feature, ensure that your mobile device is compatible and that you follow all relevant Bluetooth safety guidelines.
- Do not attempt to disassemble or modify the device, as this may lead to malfunction or safety hazards.

Instructions for Installation and Usage

1. Installation

- Carefully unpack the Speedtracker Mach IV and check for all included components.
- Mount the device securely to a weaver rail system using the provided mounting hardware.
- Ensure that the device is positioned in a stable location to avoid movement during operation.

2. Usage

- Power on the device by pressing the designated power button.
- Connect the device to your mobile phone via Bluetooth as per the instructions in the product manual.
- Use the Parabolic Adapter to measure distances accurately up to 3 meters.
- Monitor the device's battery life and charge as necessary to ensure continuous operation.
- After use, power off the device to conserve battery life.

Disposal Instructions

- Dispose of the Speedtracker Mach IV in accordance with local regulations regarding electronic waste.
- Do not dispose of the device in regular household waste.
- Check with your local waste management authority for proper disposal methods.

Contact Information for Further Support

For any inquiries regarding the Speedtracker Mach IV, including safety concerns or product support, please refer to the product manual for contact information of the manufacturer, SEKRTEK.

Thank you for your attention to these safety instructions. Your safety is our priority!

Guide de Sécurité pour le SPEEDTRACKER MACH IV Sand Combo

Introduction

Merci d'avoir choisi le SPEEDTRACKER MACH IV Sand Combo. Ce produit est conçu pour améliorer vos performances tout en garantissant votre sécurité. Veuillez lire attentivement ce guide de sécurité avant d'utiliser le produit afin de vous assurer d'une utilisation correcte et sécurisée.

Lignes Directrices Générales de Sécurité

- Assurez-vous que le produit est utilisé conformément aux instructions fournies.
- Ne laissez pas le produit à la portée des enfants.
- Vérifiez régulièrement l'état de votre SPEEDTRACKER MACH IV pour détecter tout dommage ou usure.
- Ne modifiez pas le produit sans autorisation du fabricant.
- En cas de doute sur l'utilisation du produit, contactez un professionnel.

Précautions de Sécurité Spécifiques à l'Utilisation

- **Utilisation en extérieur** : Évitez d'utiliser le produit dans des conditions météorologiques extrêmes (pluie, neige, vent fort).
- **Manipulation** : Tenez le produit avec précaution pour éviter tout dommage physique.
- **Connectivité Bluetooth** : Assurez-vous que votre appareil mobile est à jour et compatible avec le SPEEDTRACKER MACH IV pour éviter toute perte de connexion.
- **Montage** : Suivez les instructions de montage pour garantir une installation sécurisée sur votre système de rail weaver.
- **Mesures** : Ne vous tenez pas trop près du produit pendant qu'il effectue des mesures pour éviter les interférences.

Instructions pour l'Installation et l'Utilisation

1. **Déballage** : Retirez soigneusement le SPEEDTRACKER MACH IV de son emballage. Vérifiez que tous les composants sont présents.
2. **Montage** :
 - Fixez le SPEEDTRACKER MACH IV sur votre système de rail weaver en suivant les instructions fournies dans le manuel.
 - Assurez-vous que le montage est sécurisé avant utilisation.
3. **Connexion Bluetooth** :
 - Activez le Bluetooth sur votre appareil mobile.
 - Suivez les instructions à l'écran pour connecter le SPEEDTRACKER MACH IV à votre appareil.
4. **Utilisation** :
 - Allumez le SPEEDTRACKER MACH IV et attendez que le produit soit prêt à fonctionner.
 - Utilisez l'application sur votre téléphone mobile pour contrôler les fonctions et visualiser les données de mesure.
5. **Données de mesure** :
 - Le produit a une capacité de mesure de 3 mètres. Assurez-vous de respecter cette limite pour des résultats précis.
 - Vérifiez régulièrement la précision des mesures en vous référant aux spécifications du produit.

Instructions de Mise au Rebut

- Ne jetez pas le produit avec les déchets ménagers.
- Consultez les réglementations locales concernant l'élimination des équipements électroniques.

- Si possible, recyclez le produit conformément aux normes environnementales.

Informations de Contact pour un Support Supplémentaire

Pour toute question ou préoccupation concernant la sécurité du SPEEDTRACKER MACH IV, veuillez consulter le site Web du fabricant ou le manuel du produit.

En suivant ces instructions, vous garantisiez non seulement votre sécurité mais aussi celle des autres autour de vous. Merci de votre attention et bonne utilisation du SPEEDTRACKER MACH IV Sand Combo !

Säkerhetsinstruktioner för Speedtracker Mach IV Sand Combo

Introduktion

Tack för att du valt Speedtracker Mach IV Sand Combo. Denna produkt är utformad för att ge en säker och pålitlig upplevelse. Vänligen läs igenom dessa säkerhetsinstruktioner noggrant innan du använder produkten för att säkerställa korrekt och säker användning.

Allmänna säkerhetsriktlinjer

- Använd produkten endast enligt tillverkarens anvisningar.
- Kontrollera alltid att produkten är i gott skick innan användning.
- Håll produkten utom räckhåll för barn och sårbara grupper.
- Rapportera eventuella skador eller defekter till en auktoriserad återförsäljare.
- Håll dig informerad om eventuella återkallelser via EU:s Safety Gateplattform.

Specifika säkerhetsåtgärder vid användning

- Använd produkten på en stabil och jämn yta för att undvika olyckor.
- Undvik att använda produkten i regn eller i fuktiga miljöer.
- Se till att alla kablar och anslutningar är korrekt installerade för att förhindra elektriska risker.
- Använd inte produkten om den har skadats på något sätt.
- Följ alla instruktioner för Bluetoothanslutning noggrant för att undvika störningar.

Installations och användningsanvisningar

Installation

1. Montering:

- Fäst Speedtracker Mach IV på ett vävskenesystem enligt instruktionerna i produkthandboken.
- Kontrollera att alla fästen är säkra innan användning.

2. Bluetoothanslutning:

- Aktivera Bluetoothfunktionen på din mobiltelefon.
- Följ anvisningarna i produkthandboken för att koppla ihop enheten med din telefon.

Användning

1. Mätning:

- Ställ in enheten för att mäta hastighet enligt instruktionerna i produkthandboken.
- Kontrollera att mätkapaciteten är korrekt inställd på 3 meter.

2. Dataöverföring:

- Använd mobilapplikationen för att överföra och kontrollera data.
- Se till att enheten är inom räckhåll för att säkerställa stabil anslutning.

3. Underhåll:

- Rengör enheten regelbundet för att säkerställa dess funktionalitet.
- Förvara produkten på en torr och säker plats när den inte används.

Avfallshanteringsanvisningar

- Kasta inte produkten i hushållsavfall.
- Följ lokala riktlinjer för avfallshantering och återvinning av elektroniska produkter.
- Kontakta din lokala avfallshanteringsmyndighet för information om korrekt avfallshantering.

Kontaktinformation för ytterligare support

För frågor eller support, vänligen kontakta tillverkaren eller en auktoriserad återförsäljare. Kontrollera produkthandboken för kontaktuppgifter.

Genom att följa dessa säkerhetsinstruktioner kan du säkerställa en trygg och effektiv användning av Speedtracker Mach IV Sand Combo. Tack för att du värdesätter säkerheten!